
PROTOKÓŁ Nr XLIX/18
z obrad XLIX sesji 

Rady Miejskiej w Pyrzycach 
z dnia 24 MAJA 2018 r.

godzina rozpoczęcia – 13:02;
godzina zakończenia – 14:00;

Do punktu 1 porządku
       Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Otworzył obrady XLIX sesji Rady Miejskiej
w Pyrzycach zwołanej na dzień 24 maja 2018 r. godz. 13:00.

Witam  serdecznie  Państwa  Radnych,  Panią  Burmistrz  wraz
z współpracownikami, wszystkich zgromadzonych gości oraz osoby, która oglądają
nas za pośrednictwem telewizji i Internetu.  

Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na stan 15-stu radnych, obecnych
jest 11 radnych, nieobecni:

- Dariusz Jagiełło,
- Radny Wojciech Łubiarz,
- Radny Łukasz Michalski,
- Radny Mirosław Wyrodek,
 co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.

 Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu;
 Lista obecności sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu;
 Lista obecności dyrektorów szkół i przedszkoli stanowi zał. Nr 3 do protokołu;
 Lista obecności dyrektorów spółek i jednostek stanowi zał. Nr 4 do protokołu;
 Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. Nr 5 do protokołu.

Do punktu 2 porządku
Zgłaszanie zmian do porządku obrad.

Porządek obrad stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.

Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Zwróciła się z prośbą o wprowadzenie do 
porządku obrad  projektu  uchwały  w sprawie  zmiany Uchwały  Nr XXIX/256/16
Rady  Miejskiej  w  Pyrzycach  z  dnia  24  listopada  2016  r.  w  sprawie  ustalenia
wysokości i zasad przyznawania sołtysom diet i zwrotu kosztów podróży służbowej
(Druk Nr 505/18).

Nie wniesiono więcej zmian do porządku obrad.
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Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Poddał  pod  głosowanie  wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały
Nr XXIX/256/16 Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 24 listopada 2016 r. w sprawie
ustalenia wysokości i zasad przyznawania sołtysom diet i zwrotu kosztów podróży
służbowej (Druk Nr 505/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali – 11; za – 11; przeciw – 0; wstrzymało się -0; 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad.

Przewodniczący  Rady –  Paweł  Chyt  –Zaproponował,  aby  wprowadzony projekt
uchwały był  omawiany jako ostatni  punkt merytoryczny w punkcie 12 porządku
obrad, Odpowiedzi Burmistrza – punkt 13, Wolne wnioski – punkt 14, Zamknięcie
obrad – punkt 15.

Porządek obrad po zmianach stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.

Do punktu 3 porządku
Przyjęcie protokołu z obrad XLVIII Sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poinformował, że protokół był wyłożony do
wglądu w Biurze Rady.

Nie wniesiono uwag do protokołu.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt  –  Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu
z obrad XLVIII Sesji Rady Miejskiej.

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali – 11; za – 11; przeciw – 0; wstrzymało się -0; 

Protokół został przyjęty.

Do punktu 4 porządku
Informacja z bieżącej działalności Burmistrza Pyrzyc.

Kalendarz spotkań Burmistrz Pyrzyc od dnia 27 kwietnia 2018 r. do 23 maja 2018 r.
stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

Nie wniesiono zapytań do przedstawionej informacji Burmistrz Pyrzyc.

Do punktu 5 porządku
Interpelacje, zapytania Radnych na piśmie.

Radny  Jerzy  Wroński –  To może  nie  zapytanie,  a  prośba  mieszkańców Brzeska,
ponieważ nie pamiętam którego roku były wykonywane roboty ziemne przez Gminę
na drodze gminnej,  na tak zwanym  „zaułku” i została przerwana kanalizacja, która
odprowadza  wody  gruntowe  z  piwnic.  W  tej  chwili  przychodzą  do  mnie
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mieszkańcy, żeby pomóc w tej kwestii, ponieważ  w piwnicach znajduje się woda.
Rozmawiałem z  Panem Ogrodowiczem, który był na miejscu, ale stwierdził, że nie
ma pieniędzy i  w związku z powyższym nie będzie  nic  robione.  Pani  Burmistrz
bardzo  bym  prosił,  żeby  zająć  się  tą  sprawą  i  w  jakiś  sposób  pomóc  tym
mieszkańcom.

Radny Mariusz Majak -
1) Chciałbym  złożyć  interpelację  w  nawiązaniu  do  swojej  interpelacji

z poprzedniej sesji, chciałbym prosić Panią Burmistrz o wyjaśnienie przyczyn
niewykonywania remontów w tej  kadencji,  od początku 2014 roku,  aż  do
bieżącego roku 2018 w przedszkolach publicznych Nr 3 przy ul. Narutowicza
i Nr 4 przy ul. Zabytkowej. Z przedstawionej informacji jaką otrzymałem od
Burmistrza  w odpowiedzi na interpelację złożoną w kwietniu jednoznacznie
wynika,  że  w  obu  pyrzyckich  przedszkolach  od  początku  kadencji  nie
wykonywano  prawie  żadnych  remontów,  można  powiedzieć,  że  nie
wykonywano  tych  remontów,  nie  mówiąc  o  niezbędnych,  w  tym
o zaleceniach  straży  pożarnej,  podczas  gdy  w  innych  przedszkolach,
pozostałych  dwóch  w  pewnym  zakresie  remonty  były  wykonywane,
a szczególnie   w  jednostce  w  Żabowie,  w  której  (jak  zostałem
poinformowany) wymieniono rury kanalizacyjne, wymieniono piec gazowy,
wykonano  remont  schodów  wejściowych,  a  w  tym  roku  (w  najbliższym
czasie  jak  wiemy)  już  w budżecie  przeznaczyliśmy  środki  na  wykonanie
remontu dachu. Bardzo bym prosił o informację, skąd ta różnica i o działania,
bo  zbliża  się  okres  wakacyjny  i  można poczynić  (z  tego co  mi  wiadomo)
pewne  prace  z  udziałem  rodziców,  należałoby  tylko  wygospodarować
pewne środki i na pewno potoczyłoby się to w dobrym kierunku.

2) Drugie  pytanie dotyczy działki Nr 6/3, a więc fosy między basztami Lodową
i  Sowią,  kiedy  jest  szansa  na  zagospodarowanie  tego  terenu,  czy
w najbliższym czasie jako Gmina będziemy zagospodarowywać ten teren?

Interpelacje  na  piśmie  Radnego  Mariusza  Majaka  stanowią  załącznik  Nr  9  do
protokołu.

Radny Jan Wojtasik –
1) Zwrócili się do mnie mieszkańcy z ul. Sikorskiego, chodzi im o to, żeby od

ul. 1 Maja w kierunku ul. Warszawskiej wjazd na ul. Sikorskiego oznakować
pasami dla pieszych.  Pojechałem tam zobaczyć i  faktycznie wjazd jest  tam
bardzo niebezpieczny. 

2) Druga sprawa, to zjazd z ul. Różanej na ul. Niepodległości, nie ma tam znaku
i nie wiadomo kto ma pierwszeństwo, bo zgłaszali to do mnie kierowcy z PPK
wywożący  nieczystości,   tam  „o  mały  włos”,  co  byłbym  świadkiem
nastąpiłaby na prawdę poważna katastrofa.

Nie zgłoszono więcej zapytań i interpelacji.

Do punktu 6 porządku
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Sprawozdanie  z  realizacji  Programu  współpracy  Gminy  Pyrzyce
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi
działalność pożytku publicznego w 2017 roku (Druk Nr 500/18).

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 10 do protokołu.

Burmistrz  Pyrzyc  -   Marzena  Podzińska  –  Sprawozdanie  zostało  omówione  na
jednym  spotkaniu  dwóch  komisji,  które  odbyło  się  we  wtorek.  Zostały
przedstawione  informacje  na  temat  środków  wydatkowanych  dla  organizacji
pozarządowych,  jak  również  wspólnych  zadań,  które  są  realizowane  z  Gminą
Pyrzyce, jak również z innymi podmiotami. Zostało to omówione, pytań nie było,
więc jeżeli są dzisiaj pytania, to bardzo proszę. 

Opinia stałej komisji Rady:
K. Budżetu i Rolnictwa – opinia stanowi załącznik Nr 11 do protokołu;

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Bezpieczeństwa  i  Spraw  Społecznych  –
Waldemar Lemiesz  - Poinformował, że Komisja Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw
Społecznych nie wypracowała opinii do projektów uchwał i sprawozdań, ponieważ
na posiedzeniu Komisji zwołanym wspólnie z komisja Budżetu i Rolnictwa na dzień
22.05.2018  r.  na  godz.  14:00  nie  uzyskano  wymaganego  kworum,  tj.  na  9-ciu
członków komisji na posiedzenie przybyło tylko 4-ch. 

Informacja  Przewodniczącego  Komisji  Edukacji,  Bezpieczeństwa  i  Spraw
Społecznych stanowi załącznik Nr 12 do protokołu.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Do punktu 7 porządku
Sprawozdanie z realizacji programu „Bezpieczna Gmina na lata

2017  –  2020”.  Informacja  o  stanie  porządku  i  bezpieczeństwa
publicznego  na terenie Gminy Pyrzyce (Druk Nr 501/18).

Sprawozdanie wraz z informacją stanowią załącznik Nr 13 do protokołu.

Burmistrz  Pyrzyc  –  Marzena  Podzińska –  Program  na  temat  stanu  porządku
i bezpieczeństwa  Gminy  Pyrzyce,  również  został  przedstawiony  na  powyższym
spotkaniu  dwóch  Komisji,  radni  jak  mniemam  zapoznali  się  z  tematem,  pytań
również nie było.  Z ważniejszych rzeczy, o których wspominałam na Komisji,  ta
informacja  zawiera  naszą  współpracę  ze  wszystkimi  jednostkami,  które  tematem
bezpieczeństwa  się  zajmują.  Ważna  jest  teraz  aktualna  sytuacja  dotycząca
dodatkowych patroli,  które  są  na ulicach  naszego miasta  na pewno widziane,  to
w ramach współpracy z Komendą Powiatową Policji,  jak również przekazywanych
przez nas środków na dofinansowanie tego zadania, a także wszelkie inne działania,
które się odbywają. Jeżeli są pytania, to też bardzo proszę.
Opinia stałej komisji Rady:

K. Budżetu i Rolnictwa - opinia  stanowi załącznik Nr 14 do protokołu;
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Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Do punktu 8 porządku
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy

Pyrzyce na rok 2018 (Druk Nr 503/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 

Skarbnik Gminy – Danuta Bartków – Ja myślę podobnie Panie Przewodniczący, że
projekt zmian budżetu był  omawiany na Komisji,  więc  jeśli  są pytania to bardzo
proszę. 

Opinia stałej komisji Rady:
K. Budżetu i Rolnictwa - opinia stanowi załącznik Nr 16 do protokołu;

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  -  Paweł  Chyt  -  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie  zmian  budżetu  i  w  budżecie  Gminy  Pyrzyce  na  rok  2018  (Druk  Nr
503/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali - 11; za - 11, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;

Uchwała Nr XLIX/434/18 stanowi załącznik Nr 17 do protokołu.

Do punktu 9 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  drodze

wewnętrznej na terenie miasta Pyrzyce (Druk Nr 499/18) (Tęczowa).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 18 do protokołu.

Burmistrz  Pyrzyc  –  Marzena  Podzińska  –  Uchwała  dotyczy  drogi  wewnętrznej
Nr 47, jest to obręb 0012 od ul. Lipiańskiej, nasza droga, na której rozpoczęły się już
budowy budynków mieszkalnych,  a  za  chwilę  jeden z  budynków ma zostać  już
zasiedlony,  w  związku  z  czym  właściciel  i  inni  właściciele  działek  wystąpili
o nazwanie ulicy, nazwa ta jest to ulica Tęczowa. Zgodnie z uchwałą, jeżeli dotyczy
to drogi wewnętrznej i  jest zgoda wszystkich właścicieli działek, nie wymaga ona
jeszcze innych konsultacji, w związku z czym Rada jest władna do podjęcia takiej
uchwały o nazwanie ulicy. 

Opinia stałej komisji Rady:
K. Budżetu i Rolnictwa - opinia stanowi załącznik Nr 19 do protokołu;

Nie wniesiono głosów w dyskusji.
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Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie  nadania  nazwy  ulicy  drodze  wewnętrznej  na  terenie  miasta  Pyrzyce
(Druk Nr 499/18).

Wynik głosowania: 
Stan radnych na sali - 11; za -11, przeciw - 0, wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XLIX/435/18 stanowi załącznik Nr 20 do protokołu. 

Do punktu 10 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  przekazania  projektu  regulaminu

dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków  obowiązującego  na
terenie Gminy Pyrzyce (Druk Nr 502/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 21 do protokołu.

Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Zgodnie ze zmianą ustawy o zbiorowym
zaopatrzeniu w wodę, projekt regulaminu, który do tej pory był przedkładany przez
przedsiębiorstwo i uchwalany przez radę miejską, był analizowany przez burmistrza
i  na tej  podstawie  rada  miejska podejmowała daną uchwałę  i  taki  regulamin był
wprowadzany  w  życie.  Po  zmianie  przepisów  projekt  regulaminu  musi  być
analizowany  przez  radę  miejską,  następnie  rada  miejska  ma  obowiązek
przedstawienia  tego  projektu  do  nowej  instytucji  jakim  jest  Państwowe
Gospodarstwo  Wody  Polskie  i  po  opinii  Wód  Polskich  regulamin  może  zostać
uchwalony przez radę miejską. W związku z tym do urzędu wpłynęły 3 regulaminy
przedsiębiorców,  którzy  zajmują  się  zaopatrzeniem  w  wodę,  czyli  Pyrzyckiego
Przedsiębiorstwa  Komunalnego,  Zachodniopomorskich  Wodociągów,  jak  również
Spółdzielni Mieszkaniowej „Świt”.  Na tej podstawie przygotowaliśmy jako Urząd
projekt  jednego  regulaminu,  który  na  spotkaniu dwóch Komisji  był  analizowany
przez  Radę.  Po tej  analizie  projekt,  który  przedstawiliśmy  został  przyjęty,  także
myślę, że pytań już nie będzie skoro został przyjęty, w związku tym wątpliwości nie
ma. 

Opinia stałej komisji Rady:
K. Budżetu i Rolnictwa - opinia stanowi załącznik Nr 22 do protokołu;

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie  przekazania  projektu  regulaminu  dostarczania  wody  i odprowadzania
ścieków obowiązującego na terenie Gminy Pyrzyce (Druk Nr 502/18).

Wynik głosowania: 
Stan radnych na sali - 11; za -11, przeciw - 0, wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XLIX/436/18 stanowi załącznik Nr 23 do protokołu. 
Do punktu 11 porządku

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia
wysokości  odpłatności  za korzystanie  z  obiektów  sportowych
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administrowanych  przez  Ośrodek  Sportu  i  Rekreacji  w  Pyrzycach
(Druk Nr 504/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 24 do protokołu. 

Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska -  Na wniosek Dyrektora Ośrodka Sportu
i Rekreacji w Pyrzycach, który wniósł propozycję zmian w uchwale dotyczącej zasad
korzystania z gminnych obiektów sportowych, proponowana jest zmiana w pkt 3,
z zapisu „Wynajęcie szatni na czas trwania zajęć”, co dotyczyło rozpalenia w piecu,
wody i prądu, na „Wynajęcie jednej szatni na czas trwania zajęć (ogrzewanie i prąd).
Zmiana  dotyczy  zmiany  sposobu ogrzewania,  bo  przypominam,  że  dokonaliśmy
tam inwestycji  w formie  przyłącza  gazowego i  teraz  nie  ma potrzeby  rozpalania
w piecu, czyli jest to logiczna zmiana. Druga zmiana dotyczy również sytuacji braku
chętnych do wynajmowania kortów tenisowych i w związku z tym, Pani Dyrektor
wychodząc naprzeciw proponuje, aby zmienić zapis w pkt 4 dotyczącym „wynajęcia
jednego kortu tenisowego’ na zapis „wynajęcie jednego kortu tenisowego na turnieje
i rozgrywki”, czyli dla osób indywidualnych nie będzie odpłatności, natomiast będą
to  odpłatności  dotyczące  tylko  danego  turnieju  lub  rozgrywek,  które  będą  się
odbywały. 

Opinia stałej komisji Rady:
K. Budżetu i Rolnictwa - opinia stanowi załącznik Nr 25 do protokołu;

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  -  Paweł  Chyt  -  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie  ustalenia wysokości odpłatności za korzystanie z obiektów sportowych
administrowanych przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Pyrzycach (Druk Nr 504/18).
 
Wynik głosowania: 

Stan Radnych na sali - 11; za - 11, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;
Uchwała Nr XLIX/437/18 stanowi załącznik Nr 26 do protokołu.

Do punktu 12 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XXIX/256/16

Rady Miejskiej  w Pyrzycach z  dnia  24  listopada 2016  r.  w sprawie
ustalenia  wysokości  i  zasad  przyznawania  sołtysom  diet  i  zwrotu
kosztów podróży służbowej (Druk Nr 505/18),

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 27 do protokołu.

Burmistrz  Pyrzyc  –  Marzena  Podzińska –  W  związku  ze  zmianą  przepisów
dotyczących  szacowania  szkód  w  prawie  łowieckim,  to  szacowanie  szkód  od
1 kwietnia  odbywa  się  poprzez  jednostki  pomocnicze  jakimi  są  sołectwa,  czyli
sołtysów lub osoby wskazane przez sołtysów. W związku z tym, że jest to nowe
zadanie, własne gminy, o czym  się dowiedzieliśmy, nie jest finansowane również
w żaden  sposób,  finansowanie  nie  jest  przewidziane,  wystąpiliśmy  z  zapytaniem
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(zaraz po uprawomocnieniu się tej  ustawy) do Ministra Środowiska, jak mamy tą
kwestię rozumieć. Otrzymaliśmy w tym tygodniu odpowiedź, że tak, jest to zadanie
własne  gminy,  mają  to  szacować  sołtysi  lub  osoby  wskazane  i  nie  będzie  to
finansowane. W związku z naszymi ustaleniami z sołtysami podjęliśmy wcześniej
już  rozmowy,  część  sołtysów  wyraziła  zgodę  na  to,  żeby  uczestniczyć  w  tych
komisjach  i  aktualnie  od miesiąca  kwietnia,  bo  oczywiście  wnioski  o  szacowanie
szkód wpływają, czyli tematu nie możemy odkładać i on musi być realizowany, bo
są tam określone bardzo krótkie terminy i jest to termin do 7 dni oszacowania takiej
szkody, nie mogliśmy z tym czekać i działania zostały już podjęte, bo rolnicy takie
wnioski do nas składają. Pozostała kwestia rozliczenia się z sołtysami za dojazd, jak
również  za  ten  czas  szacowania  w  terenie.  Po  informacji,  którą  również  w  tym
tygodniu  otrzymaliśmy  z  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej,  uzyskaliśmy  taką
wiedzę, że nie możemy podpisać z sołtysem żadnej innej umowy zlecenia, to znaczy
nie ma innej możliwości rozliczania się między burmistrzem a sołtysem, jak tylko
dieta. W związku z tym ja już sygnalizowałam na  spotkaniu wspólnej komisji, że
przygotujemy w takim razie projekt uchwały, zmieniający tą uchwałę dotyczącą diet,
wprowadzając  dodatkowy  punkt  dotyczący  ustalenia  odpłatności  dla  danego
sołtysa,  który  będzie  uczestniczył  w szacowaniu  szkód  i  taką  Państwu  uchwałę
dzisiaj przedstawiłam i taka jest propozycja. Dzisiaj przeanalizowaliśmy ją również z
sołtysami,  więc  wyrazili  na  to  zgodę,  że  oprócz  diety,  która  jest  i  którą  sołtysi
miesięcznie otrzymują, ustala się wysokość diety zryczałtowanej dla sołtysów, którzy
w danym zespole do spraw szacowania szkód będą uczestniczyć, w wysokości 40 zł
brutto za każdorazowe sporządzenie protokołu z szacowania szkód, czyli 40 zł od
danego protokołu, plus do tego również jest rozliczenie kosztów dojazdu, czyli są to
koszty  podróży  służbowej  z  wykorzystaniem  własnych  samochodów.  Taka  jest
nasza propozycja, uzgodniona dzisiaj z sołtysami, w szczególności  na podstawie już
wykonywanej pracy przez jednego z sołtysów, który aktywnie uczestniczy już od
miesiąca maja w szacowaniu tych szkód. Prosiłabym, abyście Państwo pochylili się
i żebyśmy taką uchwałę  przyjęli,  abyśmy mogli  rozliczyć się  już z tym sołtysem,
który taką pracę wykonuje, jak również z tymi sołtysami, którzy podjęli się zadania,
czekają oczywiście na szkolenia i po szkoleniach będą mogli  uczestniczyć. 

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie  zmiany Uchwały Nr XXIX/256/16 Rady Miejskiej  w Pyrzycach  z dnia
24 listopada 2016 r. w sprawie ustalenia wysokości i zasad przyznawania sołtysom
diet i zwrotu kosztów podróży służbowej (Druk Nr 505/18).

Wynik głosowania: 
Stan radnych na sali - 11; za -11, przeciw - 0, wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XLIX/438/18 stanowi załącznik Nr 28 do protokołu.

Do punktu 13 porządku
Odpowiedzi Burmistrza na zgłoszone zapytania.
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Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Odpowiedzi dla Pana Jerzego Wrońskiego
-  oczywiście  sprawdzę,  nie  znam  tematu,  pracownik,  o  którym  Pan  mówił  nie
przekazywał, więc nie wiem jakie są uzgodnienia. Na pewno temat zostanie przez
nas zbadany i decyzja zostanie podjęta w zależności od tego jakie to będą koszty, jak
również jakie to jest zadanie, ale to do sprawdzenia nie umiem nic powiedzieć. 

Natomiast zapytanie Pana Jana Wojtasika – także trzeba to sprawdzić, jakie są
to skrzyżowania, kogo dotyczą, nas czy są to inni zarządcy. Po sprawdzeniu również
taką informację, ale trzeba to sprawdzić w terenie, jeżeli jest to nasze zadanie, to my
się nad  tym pochylimy, jeżeli nie to będziemy występować do tego zarządcy drogi,
którego sprawa dotyczy.

Natomiast sprawa zgłoszona przez Radnego Majaka – odniosę się tylko do
działki, bo tutaj wyjaśnienia dokona Zastępca, który ma nadzór, sprawuje  i realizuje
te zadania, więc za chwilę odpowie do tematu dotyczącego przedszkoli. Natomiast
jeżeli chodzi o działkę i o fosę, ja mówiłam o tym na wielu komisjach, że tak, w tym
roku rozpoczniemy  zagospodarowanie,  będzie  ono  w 2-ch  etapach,  że  składamy
wniosek do Lokalnej Grupy Działania, tak też uczyniliśmy, wniosek jest złożony na
pierwszy etap. Rozstrzygnięcie i  zakończenie tego pierwszego etapu, który będzie
obejmował   wykonanie  nawierzchni  wału,  plus  oświetlenie  i  nasadzenia  (nie
pamiętam co jeszcze tam było), to będzie 1 etap, na 2 etap będziemy składać wniosek
również  na  rewitalizację,  także  ten  pierwszy  na  pewno  w tym roku,  to  o  czym
mówiłam, nic się nie zmieniło. Oczywiście zmienił się tutaj czas, bo konkurs został
teraz ponownie ogłoszony, wystąpiliśmy do niego i  będzie to realizowane,  to ten
pierwszy etap z tego zagospodarowania, które było przyjęte.

Radny  Mariusz  Majak  –  Przepraszam  dopytam,  kiedy  będzie  realizacja,
rozpatrzenie wniosków?

Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Jesteśmy w trakcie składania wniosku,
więc  trudno  mi  jest  dzisiaj  powiedzieć  kiedy zakończone zostanie przez  Lokalną
Grupę  Działania.  Ostateczny  i  decyzyjny  jest  Urząd  Marszałkowski,  w  związku
z czym nie umiem powiedzieć dzisiaj jaki to będzie miesiąc, ale na pewno musi to
być w tym roku zakończone. 

Zastępca  Burmistrza -  Robert  Betyna –  Odpowiadając  na pytanie Pana Radnego
Majaka  powiem  tak:  chyba  wszyscy  z  Państwa  macie  świadomość,  że  na  duże
remonty bez udziału środków zewnętrznych tak naprawdę to nas nie stać i wobec
tego wszystko co do tej pory realizujemy, czy realizowaliśmy w przedszkolach (bo tu
konkretnie  padło  pytanie  o  przedszkole),  to  najczęściej  wynikało  albo  z  zaleceń
służb, ewentualnie awarii. Taki też tu padł zarzut (tak bynajmniej to odebrałem), że
w  przedszkolu  w  Żabowie  wykonywaliśmy  takie,  czy  inne  inwestycje,
a w przedszkolach w Pyrzycach tego nie robiliśmy. W Żabowie (ja sobie pozwolę)
dokonaliśmy  wymiany  części  rur  kanalizacyjnych,  wymiany  pieca  gazowego
w kotłowni i  remont schodów wejściowych. Schody się po prostu rozpadły, jeżeli
chodzi  o  piec  gazowy też wymagał  po prostu  wymiany,  wszystko ma swój  czas
użytkowania. To co zostało wykonane wynikało po prostu z awarii i z tego tytułu
sytuacji.  Dach,  który  teraz  w  tym  roku  zamierzamy  zrobić,  również  sytuacja
z dachem wynika  z  zaleceń  sanepidu,  po  prostu  pomieszczenia  są  zalewane,  już
dłużej  nie da się  go łatać i  po prostu trzeba  takie  środki przeznaczyć.  Nie mniej
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jednak, to też nie jest takie łatwe i proste, bo środki, które zaplanowaliśmy na dziś
wiemy, że wykonawcy żądają dużo większych środków, będziemy szukać takiego
rozwiązania, żeby to wykonać. A jeżeli chodzi o te 2 nasze przedszkola, pewnie za
chwilę mogę zostać posądzony o jakąś złośliwość, ale nie omieszkam przypomnieć
tej  dyskusji  i  tej  propozycji,  którą  składaliśmy  wówczas,  dotyczącą  właśnie  tych
naszych 2-ch obiektów. Ona nie  była  tak sobie z  głowy,  nie  przemyślana,  mamy
świadomość, że trzeba dużo tych nakładów na te obiekty. Przedstawiona wówczas
propozycja  chociażby  z  tego  powodu  wynikała,  żeby  racjonalnie  gospodarować
naszymi  obiektami,  to  coś  trzeba  z  tym  zrobić.  Stąd  była  taka  koncepcja
przeniesienia,  nie  likwidacji  (bo  przypomnę,  to  nie  była  likwidacja),  tylko
przeniesienia i gospodarskiego zajęcia się tą częścią oświaty ogólnie. Nie uzyskała
akceptacji,  logicznym jest,  że  wówczas  nie  ponosiliśmy  jakiś  wielkich  nakładów,
skoro  były  takie  plany,  co  do  tych  obiektów.  Mamy  świadomość  z  potrzeb
remontowych, bo takie potrzeby też zostały przekazane, bo Pan Radny pytał o to,
mamy  świadomość  tego,  nie  mniej  jednak,  tak  jak  powiedziałem  duże  remonty
możemy i tak chcemy planować tylko z udziałem środków zewnętrznych, tak jak jest
w  przypadku  szkół,  gdzie  zostały  składane  wnioski  na  termomodernizację  itd.
Wszystko  co  jest  niezbędne  do  funkcjonowania  na  dziś  jednostek  oświatowych,
staramy  się  wykonywać,  tak  jak  mówię,  staramy  się,  mamy  świadomość,  że
chcielibyśmy więcej,  niestety nas na to dzisiaj nie stać. Akurat jeżeli chodzi o Żabów,
Pani  Dyrektor  Olech  bardzo  sprawnie  wykonuje  rozeznanie  na  rynku,  szybko
przygotowuje dokumentację,  stąd może i też jej działania po prostu są skuteczne,
jeżeli chodzi o wymiany tych części. Inni dyrektorzy też, nie mogę powiedzieć, że
tego  nie  robią,  ale  nie  mamy takich przypadków,  może nie  było  takich  zbiegów
okoliczności,  że  wysiadł  piec,  dach  się  rozpadł.  Tam  gdzie  jest  to  konieczne,
oczywiście  jest  przez  nas  wykonywane.  Mam  nadzieje,  że  to  wystarczy  Panu
Radnemu. 

Radny  Mariusz  Majak  –  Szanowni  Państwo,  pozwolę  się  nie  zgodzić  z  Panem
Burmistrzem, otóż remonty w pyrzyckich przedszkolach są podobnej skali jeśli nie
mniejszej  od  remontów  w  pozostałych  2-ch  przedszkolach,  na  które  nie
potrzebowaliśmy środków zewnętrznych, które realizowaliśmy w ramach własnego
budżetu. Oczywiście ja głosowałem, również za tymi remontami, nie neguję potrzeb,
które  zostały  zaspokojone.  Natomiast  wracając  do  tego  wątku dyskusji  na  temat
zamknięcia, likwidacji, przeniesienia przedszkoli sądzę, że jest to temat zamknięty,
ponieważ społeczeństwo wyraźnie wypowiedziało się i myślę, że do tego nie ma co
wracać. Ludzie w Pyrzycach chcą, aby te jednostki istniały, skoro ludzie w Pyrzycach
chcą,  żeby  te  jednostki  istniały  trzeba  ponosić  nakłady,  aby  poprawić,  czy
utrzymywać „substancję” tych nieruchomości w stanie należytym. Ja apeluję Panie
Burmistrzu o to, żeby w jak najbliższym czasie te nakłady ponieść. Nie zgadzam się
z wypowiedzią szanownego Pana Burmistrza, że nie stać nas, otóż uważam, że stać
nas na remonty. Przed chwilą przyjęliśmy uchwałę o zmianach do budżetu, gdzie
przyjęliśmy bardzo istotne sprawy, remonty dróg przy ulicy Reymonta w zakresie
przekraczającym znacznie planowany zakres tych remontów na początku roku, przy
przyjęciu budżetu, chyba  4 czy 5 krotnie. Przyjmujemy zmiany w zakresie remontu
świetlicy wiejskiej  w Pstrowicach na kwotę ponad 30 000 zł, oczywiście potrzebna
inwestycja, nie neguję, głosowałem za, jak Państwo widzieliście. Przyjęliśmy zmianę
polegającą  na  dofinansowaniu  działań  rządowych,  dofinansowaniu  Policji
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w wysokości 5 000 zł  na zakwaterowanie, czy wyżywienie policjantów ze Szczecina,
którzy  patrolują  nasze  miasto,  oczywiście  potrzebna  działalność,  aczkolwiek
z zakresu administracji rządowej. W tamtym miesiącu przejęliśmy dotacje na projekt
zabytku,  na  dokumentację  projektową  dofinansowanie  do  zabytków  w  jednej
z naszych miejscowości. Więc to jest takie pojęcie względne, czy nas stać, czy nas nie
stać, uważam, że nas stać na to, żeby tą substancję utrzymywać w należytym stanie
i prosiłbym Panie  Burmistrzu  nie  wracać  do tego,  do tej  dyskusji  o  tej  likwidacji
o tych przeniesieniach, bo uważam to za sprawę zamkniętą. Ja będę naprawdę dalej
apelował o to, żeby poprawiać stan tych przedszkoli i będę o to wałczył. Proszę się
spodziewać, że będę w ramach posiadanych środków wykonywał mandat radnego
w ten sposób, że będę zabiegał o remonty w tych przedszkolach. 

Burmistrz  Pyrzyc  –  Marzena  Podzińska –  Panie  Radny,  Pan  nie  musi  z  nikim
walczyć, bo to nie jest ring  i bardzo szkoda, że Pan nie widział tego przez 16 lat,
stanu tych przedszkoli, bo jak myślę, to ich stan się nie zmienił od kiedy Pan jest
radnym, przez tyle lat. Jakoś nie wnioskował Pan i nie widział tego i to, że Pan się
nie zgadza, nie chce do tego wracać, to ja to w pełni rozumiem, bo wtedy Pan cicho
siedział, mówił Pan jak to jest pięknie i fajnie i przecież mamy cudowne przedszkola
i  takich  potrzeb  wielkich  nie  mamy,  a  dzisiaj  Pan  mówi,  że  ma  nas  stać  na  to
i w ogóle.  Jest  Pan  Przewodniczącym  Komisji  Budżetu,  szefem  tej  komisji,  która
zajmuje  się  finansami,  doskonale  Pan widzi.  Skoro  widzi  Pan co  przedstawiamy
i mówi, że na to i na to,  tak to są nasze wnioski, które wynikają z potrzeb, których
nie jest łatwo pogodzić, bo tych potrzeb jest całe mnóstwo, cały wachlarz i Pan o tym
wie.  My staramy się  w każdym z tych obszarów zaspokoić  te  potrzeby,  które  są
większe,  mniejsze,  awaryjne,  różnie.  To  jest  naprawdę  bardzo  trudne.  Poza  tym
pozyskujemy środki, to co Pan dzisiaj powiedział ulica Reymonta, ulica Reymonta,
to jest tak: fundusz sołecki, plus nasz wkład, plus wkład mieszkańców, o których
powiedziałam,  bo mieszkańcy również uznali,  że  jeżeli  ja  z  nimi  rozmawiam, że
jeżeli  za  80 000  zł  mamy  wykonać  drogę,  a  po  wyłonieniu  i  rozmowach
z wykonawcami  słyszymy,  że  za  150 000  zł,  to  ta  droga  nie  z  nawierzchni
tłuczniowej,  która tylko będzie  z krawężnikami,  może być za 150 000 zł  zrobiona
z kostki  brukowej,  to  my  również  się  do  tego  dołożymy,  wiemy,  że  Gmina  jest
w takiej sytuacji, więc deklarujemy że 20 000 – 22 000 zł od siebie damy, więc jak Pan
uważa, że ja mam takiej inicjatywy, nie wziąć,  mam przejść obok niej obojętnie.? Nie
zrobię tego, dlatego że ja sama jestem zwolennikiem tego, że jeżeli robimy i o tym
cały czas mówię, to róbmy docelowo, róbmy dobrze, żeby już do tego nie wracać,
żeby nie było takiego stanu rzeczy jaki mamy w mieście i na wioskach. Jeżeli Pan
uważa,  że mamy, to przecież nic nie stoi  na przeszkodzie,  żeby Pan wnioskował
również i mówił „zrezygnujmy z tej potrzeby”, bo to nie jest tak, że my nie robimy
przedszkoli i też niech Pan nie sugeruje, że my tych przedszkoli nie widzimy i nie
chcemy robić.  Są jeszcze miejsca poza tymi dwoma przedszkolami, w których też
będą remonty, bo są nieuniknione. Nie zgadzam się z tym, że Pan nie chce wracać do
tego tematu, bo my wtedy o tym mówiliśmy i bardzo szkoda, że dyrektorzy tego nie
poparli, chociaż wiedzieli, że tam są nakazy sanepidu, straży pożarnej, wypowiadali
się  wszyscy,  że  jest  cudnie,  tam nie  było  i  nie  jest  cudownie,  budynki  te  tak na
prawdę są w stanie tragicznym już od dawna, w takim stanie również są szkoły,
dzisiaj  również  powinniśmy  się  pochylić   i  mówić  o każdej  ze  szkół.  Wychodzi
sytuacja  awaryjna,  to  my  musimy  te  pieniądze  znaleźć,  to  nie  Pan  ich  szuka
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w budżecie,  tylko  ja  się  zastanawiam  komu  i  gdzie  zabrać,  jakiego  zadania  nie
zrealizować, albo gdzie wystąpić o dodatkowe środki, żeby móc uzupełnić te braki.
Dlatego ja się nie zgadzam, że nie powinniśmy wracać do tego, tylko powinniśmy
pamiętać  o tym, o czym mówiliśmy,  jak udawaliśmy,  że nie  widzimy problemu,
a dzisiaj Pan momentalnie w roku 2018 ten problem zauważył i będzie Pan walczył.
Nie ma powodu do walki, wystarczy powiedzieć, że np. Obromino może poczekać
lub to, czy tamto może poczekać. Te remonty będą musiały być wykonane i wtedy
wyraźnie  o  tym mówiłam,  remonty  te  to  są  nakłady dużych środków,  są  to  też
zadania inwestycyjne.  Jakby Pan zauważył jako Przewodniczący Komisji  Budżetu
wydatki  są  bieżące,  inne  środki  przechodzą  na  wydatki  bieżące,  inne  na
inwestycyjne. Będą jeszcze zmiany do budżetu i proszę nie sugerować, że my tego
nie widzimy, czy nie chcemy widzieć, i że te przedszkola pomijamy i już  nic w nich
nie zrobimy. Tam jest bezpieczeństwo dzieci i prawidłowa opieka nad tymi dziećmi,
za co my i  Dyrektorzy odpowiadamy, nie Pan,  więc naprawdę nie trzeba z nami
walczyć,  tylko  może  podpowiadać,  sugerować,  może  rozmawiać  niech  inni
poczekają, bo to ja rozmawiam i mówię poczekajcie na to, na tamto,  nie Pan. Niech
Pan  pojedzie  ze  mną  na  zebrania  wiejskie  (zapraszam  Pana  bardzo)  do  tych
mieszkańców i powie im „ludzie poczekajcie rok, dwa”, ja im to mówię, są sołtysi
i też  wspólnie  tych  wyborów  dokonujemy,  które  są  naprawdę  trudne.  Tak
rozmawiamy z dyrektorami szkół, tak rozmawiamy z dyrektorami jednostek i tak
samo jest u nas w urzędzie, ja też bym chciała mieć tyle środków, żeby zabezpieczyć
wszystko, ale nie wiem, czy Pan, to zauważył na każde z zadań pozyskujemy środki.
Pan  w   jednych  z  artykułów  pisze  (wrócę  do  tego,  bo  uważam,  że  o  tym  też
powinniśmy rozmawiać) nawiązując do dróg, że ul. Głowackiego, że duże zadanie,
nie wierzy Pan, że pozyskamy środki. Szkoda, że nie wierzy się w coś, a nie mówi się
„super, fajnie, że coś robicie, że staracie się, wystąpiliście o to, czy o tamto, nie uda
się trudno”. Są różne przesłanki, są różne względy, żeby uzyskać środki finansowe,
to nie tylko jest dobrze złożony wniosek i Pan doskonale o tym wie, jako Sekretarz
Powiatu,  długoletni  samorządowiec.  Pan  Radny  Majak  cały  czas  mówi  jak  to
w Gminie  jest  źle  i  jak  to  można znaleźć  środki,  jeżeli  można znaleźć  środki,  to
proszę wskazać. Wiem, że najłatwiej jest powiedzieć „nie ma pieniążków i niech Pani
je znajdzie”, ja tyle ile mogę, to tyle ich znajduję, ale nie jestem w stanie zaspokoić
wszystkich potrzeb w tej kadencji. Jeszcze raz powtarzam, ja mam wrażenie, że ta
kadencja  jest  tylko kadencją  do robienia inwestycji,  a  wcześniej  to  wszystko było
cudowne, zrobione i nie było problemu. Pan również jest drugą kadencję radnym,
czy  tych  problemów  nie  było?  Czy  te  przedszkola  były  w  stanie  idealnym?  Na
wszystko trzeba czasu, cierpliwości i środków. Nie trzeba z nami walczyć i mówić
nam, że my tu będziemy, my też to widzimy, wiemy, pochylamy się, rozmawiamy
i jeżeli takie zadania są i znajdujemy na nie pieniądze, to je wprowadzamy i Państwo
to widzicie, więc proszę nie sugerować, że my tego problemu nie widzimy, widzimy,
znamy go i będziemy się nad nim pochylać, ale proszę nie tworzyć takich sugestii. 

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Udzielił  głosu  Radnemu  Mariuszowi
Majakowi, jednak poprosił o krótką wypowiedź. 

Radny  Mariusz  Majak  –  Panie  Przewodniczący  myślę,  że wypowiadający  się
powinni być traktowani równo, wszyscy mamy po 5 minut, Pani Burmistrz miała,  ja
nie  będę  długo  dyskutował  (ta  uwaga  była  niepotrzebna),  ja  tylko  krótko  się
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wypowiem, Pani Burmistrz miała możliwość wypowiedzenia się długo, a Pan mnie
strofuje, że powinienem już milczeć.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Nie powiedziałem Panu, że ma Pan milczeć.

Radny  Mariusz  Majak  –  Dobrze,  powinienem  krótko,  żebym  się  za  długo  nie
wypowiadał.  Znowu mi się  dostało  za poprzednie  kadencje,  w których podobno
cicho siedziałem, nie zabierałem głosu, co pewnie obserwatorzy działań rady ocenią
inaczej.  Jeśli  drażni  Państwa wypowiedź „będę walczył”,  to  zmienię  to  słowo na
„będę zabiegał”, bo uważam, że taka jest funkcja radnego, że powinien wykonywać
swój mandat w taki  sposób,  jaki  uważa za najlepszy.  Uważam, że potrzebne jest
zabieganie o remonty w pyrzyckich przedszkolach, ponieważ w tej kadencji nie było
nic  wykonywane i to jest moje zdanie. Co do ul. Głowackiego, nie pamiętam w jaki
sposób się wypowiadałem w artykule, bo dzisiaj trudno mi do tego wrócić, chyba
puentowałem to w ten sposób, że prawdopodobnie nie uzyskamy dofinansowania
na  ul.  Głowackiego  i  warto  zastanawiać się  w takich  sytuacjach,  czy  tak  wielkie
zadania w skali 8 mln zł, czy więcej należy realizować ze środków własnych, tylko
i wyłącznie gminnych, czy też należy poczekać na inne dofinansowanie. W sytuacji,
kiedy  zabierałem  publicznie  głos  w  artykule,  był  inny  stan  rzeczy,  wtedy  nie
wiedzieliśmy jeszcze,  że  można aplikować o dalsze środki.  Oczywiście  jestem za
tym, żeby tą ulicę wyremontować. Natomiast jeżeli  wykonuje się takie zadanie ze
środków własnych w wysokości 8 mln zł należy sobie zdawać sprawę z tego, że nic
innego  nie  można  więcej  wykonać,  więc  to  jest  ten  dylemat  radnego,  który
zastanawia się nad tym, czy warto ze środków własnych takie środki wydatkować
(tylko i wyłącznie), czy nie. Jeśli chodzi o inicjatywę budżetową ja naprawdę  nigdy
w tej  kadencji,  czy  w poprzednich  kadencjach  nie  podchodziłem do  zagadnienia
rozdzielania pieniędzy w ten sposób, że „ zabierzmy z tamtego zadania, przekażmy
na to  zadanie”,  to  jest  sprawa bardzo  trudna,  bo  wszystkie  potrzeby  są   istotne.
Natomiast inicjatywa budżetowa należy do Burmistrza, ja wskazuję na ten problem
i uważam jednak, że te zadania były pomijane, natomiast myślę, że ta deklaracja Pani
Burmistrz, która została wypowiedziana, że pochylimy się w najbliższym czasie nad
tym zadaniem, tymi problemami, mi wystarczy.

 Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – To są odpowiedzi Burmistrza na zgłoszone
zapytania (Przewodniczący nie udzielił głosu Radnemu Jerzemu Wrońskiemu), zaraz będą
wolne wnioski i zabierze Pan głos. 

Do punktu 21 porządku
Wolne wnioski. 

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Udzielił   głosu  Radnemu  Jerzemu
Wrońskiemu.

Radny  Jerzy  Wroński  –  Wracam  do  poprzedniej  dyskusji,  chciałem  zadać  tylko
jedno pytanie Pani Burmistrz, czy dalej podtrzymujecie swoją decyzję, żeby jednak te
przedszkola  przenieść,  czy  zlikwidować  w  tym  roku,  czy  w  przyszłej  kadencji.
Prosiłbym bardzo, żeby Pani odpowiedziała mieszkańcom.
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Natomiast  mam jeszcze  drugie  pytanie  dotyczące  budżetu  (jakie  były  wykonane
inwestycje i jakie inwestycje u nas są przepłacone, to bardzo by to długo trwało),
chciałbym tylko wrócić  do budżetu, bo mówi Pani, że trzeba jednym zabrać drugim
dać.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Odbieram Panu głos.

Radny Jerzy Wroński dalej kontynuował swoją  wypowiedź.

Przewodniczący Rady - Paweł Chyt – Ogłosił przerwę w obradach sesji.
                                                                                                                     Przerwa godz. 13:50

Przewodniczący Rady - Paweł Chyt – Wznowił obrady sesji po przerwie. 
                                                                                                               Po przerwie godz. 13:58
                                                                                                           
                                                                                                     Wyszli: Radny Jerzy Wroński

                                                                                                              Radna Krystyna Wilman     
                                                                                                              Stan radnych na sali: 9

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poinformował o pismach, które wpłynęły do
Rady:
-  wystąpienie  pokontrolne  WK.0913.1377.1.K.2018  z  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej w Szczecinie  – stanowi załącznik Nr 30 do protokołu;
-  Informacja o wynikach konsultacji  społecznych z mieszkańcami Gminy Pyrzyce,
dotyczących modernizacji  Stadionu Miejskiego im. Leszka Słoninki w Pyrzycach -
informacja  stanowi załącznik Nr 31 do protokołu;
-  Uchwała  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Szczecinie
Nr CLIX.310.2018 z dnia 26 kwietnia 2018 r. w sprawie wydania opinii o możliwości
sfinansowania deficytu budżetowego wykazanego w Budżecie  Gminy Pyrzyce na
2018 rok. (pismo K.0021.242.DT.2018) -  stanowi załącznik Nr 32 do protokołu;
-  korespondencja  mailowa  wraz  z  materiałem  zdjęciowym  od  mieszkańców
w sprawie ul. Lipiańskiej i Akacjowej - stanowi załącznik Nr 33 do protokołu.
Wszystkie pisma są do wglądu w Biurze Rady i można się z nimi zapoznać.

Nie wniesiono więcej głosów w wolnych wnioskach.

Do punktu 22 porządku
Zamknięcie obrad XLIX sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Paweł Chyt – Zamykam obrady XLIX sesji Rady
Miejskiej. 

                                                                                               Przewodniczący Rady 

                                                                                                       Paweł Chyt

Protokołowała:
Marika Lewandowska                                                         
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